
Na první ranní parlamenťácké schůzce jsme probrali spoustu
věci. Měli jsme skoro stoprocentní účast i když vstávat na
sedmou se hádám nechtělo nikomu. Na úvod jsme si zahráli hru
Vymění si místo ten, kdo... Boj o židle nás probral. Probrali jsme
organizaci knižního bazaru, to, kam poputují utržené peníze,
propagaci ve třídách a jak bude probíhat sběr knih. U sběru jsme
zůstali a rovnou jsme pořešili i akci Sběr starého papíru a sbírání
víček a plechovek pro Krasima. Dále jsme navrhli, že bychom
letos mohli nově uspořádat Halloweenské trsáníčko, na které by
byli pozváni i lonští deváťáci. Chceme je zvát hlavně proto, že
minulý rok to situace nedovolila a neměli žádnou taneční akci.
Neuskutečnil se ani školní ples. Sice ješte nevíme, jestli se vše
podaří zorganizovat a zatančíme si v předdušičkové atmosféře, já
ale věřím, že to klapne. Na další článek nominuji Marka Hežu,
parlamenťáka za 9. A
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